
Специјална истрага у Бугојну

Виши замјеник високог представника, господин Ханс Шумахер, је у пратњи три федерална омбудсмана у
четвртак  посјетио  Бугојно,  гдје  се  сусрео  са  начелником  општине,  господином  Џевадом  Млаћом,  и
предсједником Општинског вијећа Бугојно, господином Ивом Мршом.

Амбасадор  и  омбудсмани  су  локалним  званичницима  представили  два  представника  из  Канцеларије
федералних омбудсмана и једног представника ОЕБС-а који ће вршити специјалну истрагу у  вези са
наводном нерегуларном додјелом имовине у друштвеном власништву у Бугојну, као и неправилностима у
имплементацији  имовинских  закона  Федерације.  Амбасадор  Шумахер  је  констатовао  да  наводи  о
нерегуларној додјели имовине у друштвеном власништву нису карактеристични само за Бугојно. Он је,
међутим,  нагласио  да  је,  према  недавном  извјештају  ICG-а  о  политици  повратка  у  Бугојну  и  Јајцу,
досадашњи рад општинске канцеларије за стамбена питања у Бугојну међу најгорим у Федерацији. Оба ова
питања су предмет озбиљне забринутости у многим општинама како Федерације тако и Републике Српске.
Бугојно није посебан случај, али резултати ове истраге могу послужити као модел за сличне истраге у
другим општинама.

Амбасадор  Шумахер  је  подсјетио  представнике  власти  у  Бугојну  на  њихове  обавезе  према  Уставу
Федерације у смислу пуне сарадње са федералним омбудсманима и додао да он начелника општине
сматра лично одговорним за осигурање безбједности истражног тима.

Начелник општине, господин Млаћо, је изразио добродошлицу овом тиму и истакао да ће они имати пуну
сарадњу од стране власти у Бугојну. Амбасадор Шумахер ће по завшетку истраге посјетити Бугојно у циљу
разговора о спровођењу препорука федералних омбудсмана.

https://www.ohr.int/%d1%81%d0%bf%d0%b5%d1%86%d0%b8%d1%98%d0%b0%d0%bb%d0%bd%d0%b0-%d0%b8%d1%81%d1%82%d1%80%d0%b0%d0%b3%d0%b0-%d1%83-%d0%b1%d1%83%d0%b3%d0%be%d1%98%d0%bd%d1%83/

